



សួរ? > ឆ្លើយ!

សំនួរសួរ = សំនួរដែលឆ្លើយ ដោយ Law Giver Manifest

Welcome to the Wonderful World of Questions & Answers

ដំណោះស្រាយទាំងអស់មិនរកប្រាក់ចំណេញ និងមិនហឹង្សា !

ការសួរសំណួរ និងទទួលបានចម្លើយគឺជាផ្នែកមួយនៃការសម្រេចចិត្តរបស់មនុស្ស។
កុំស្មាន ស្មាន ឬសង្ឃឹម។ សំណួរ ទទួលបានចម្លើយ ត្រង និងចូលប្រើ an-swer (s)។ ក នាំទៅរកគំនិត។ គំនិតគឺជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យមនុស្សអស្ចារ្យ!

សំណួរសួរ? លទ្ធផលនៅក្នុងសំណួរបានឆ្លើយផ្នែកនៃ CG 'Learn and Teach' ។ ការសួរនិងទទួលបានចម្លើយគឺជាផ្នែកមួយនៃការរៀន។ ការផ្តល់ចម្លើយដែលមានប្រយោជន៍គឺជាការបង្រៀន។

សំណួរ និងចម្លើយគឺជាផ្នែកមួយនៃ CG 'ស្វែងរក ទទួលបាន និងអនុវត្តចំណេះដឹង' (រមូរ 1,2)។ សំណួរ (ស្វែងរក) ទទួលបានចម្លើយ (ទទួលបាន) ផ្តល់ចម្លើយ (អនុវត្ត)។ ការរក្សាចំណេះដឹងគឺ CG 'ចំណេះដឹងបន្ត' ។



តើត្រូវសួរយ៉ាងដូចម្តេច? សំណួរត្រូវបានបង្កើត

ឡើង (សំខាន់ ដើម្បីទទួលបានចម្លើយមានប្រយោជន៍) ដែលត្រូវសួរ ស្វែងរកប្រភពដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ (ប្រភពច្រើនអាចត្រូវការ) អរគុណប្រភពសម្រាប់ចម្លើយ (ជំនាញសង្គមល្អ) ទទួលបានចម្លើយដែលអាចទទួលយកបាន (ជួនកាលមិនមានចម្លើយដែលអាចទទួលយកបាន) សរសេរ ឬជាសំឡេង ចម្លើយ កំណត់ត្រាដែលមើលឃើញ (ត្រូវតែជៀសវាងការបាត់បង់ទិន្នន័យ) អនុវត្តអ្វីដែលអ្នករៀន (បង្រៀនចម្លើយ) អនុវត្តចំណេះដឹងបន្ត ឆ្លងកាត់វា (មរតកចំណេះដឹង)

តើត្រូវសួរអ្វី?

អ្វីគ្រប់យ៉ាង (ឆ្លាតវៃ ជំនាញសង្គមល្អ)

ហេតុអ្វីត្រូវសួរ?

តម្រូវការ (ចង់ដឹងចង់ឃើញ ត្រូវតែដឹង ការសន្ទនា) កើតឡើងដើម្បីសួរសំណួរ ពេលណាត្រូវសួរ?

ឥឡូវនេះ (ឆ្លាតវៃ ជំនាញសង្គមល្អ)



សំណួរ ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1

1 ព្រះ កំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!

ព្រះ អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត ខ្ញុំបានព្យាយាមសួរអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល
ត្រូវការ សំណួរដែលខ្ញុំប្រហែលជាត្រូវការជំនួយ ការណែនាំស្វែងរកចម្លើយ ខ្ញុំនឹងលើកទឹកចិត្ត
អ្នកដទៃឱ្យសួរសំណួរ ស្វែងរកចម្លើយ សូមអរគុណចំពោះសំណួរ និងចម្លើយ
អ្នកថែរក្សាដ៏ស្មោះត្រង់ដ៏រាប់ទាបរបស់អ្នក អាណាព្យាបាល (១ឈ្មោះ)



សូ

សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះ និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋានត្រូវបានប្រើរាល់ពេលដែលអ្នក
កំពុងស្វែងរកចម្លើយចំពោះសំណួរដែលពាក់ព័ន្ធ !



ការអធិស្ឋាន ជាផ្នែកសកម្មនៃការថ្វាយបង្គំព្រះ 1 ។ 1 ព្រះ កំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក ! កុំឱ្យគាត់ចុះ!

ការថ្វាយបង្គំ 1 ព្រះ រួមបញ្ចូលការអធិស្ឋាន។ ការអធិស្ឋានគឺជាវិធីសាស្ត្រដ៏ល្អបំផុតនៃការរក្សាទំនាក់ទំនងជាមួយ ព្រះ 1
។ ពេលលេខ១ស្តាប់! ពេលគ្មានសង្ឃឹម!

អធិស្ឋាន! 1 ព្រះទ្រង់ ស្តាប់។

ការអធិស្ឋានអាចត្រូវបានអនុវត្តតែម្នាក់ឯងគ្រប់ពេលវេលាគ្រប់ទីកន្លែង។ ការអធិស្ឋានតែម្នាក់ឯងនៅក្នុងតំបន់ឯកជនដ៏ស្ងប់ស្ងាត់គឺល្អបំផុត។
ការអធិស្ឋានជាមួយអ្នកដទៃគឺជាការអធិស្ឋានសហគមន៍។ គ.

G. ធ្វើបែបនេះនៅ CG Gathering នៅថ្ងៃសប្តាហ៍។

ការអធិស្ឋានតែម្នាក់ឯង អ្នកអាចប្រើការអធិស្ឋាន Law Giver Manifest ឬផ្ទាល់ខ្លួន។
កុំចាប់ចិត្ត បង្ហាញអារម្មណ៍ អារម្មណ៍ គំនិត។ ច្បាស់លាស់ សួរស្តី សូមអរគុណ។ កុំចោទប្រកាន់ ជេរ ទាមទារ គំរាម។
ជឿលើ ព្រះជាម្ចាស់ 1 ។

AS it is Written It Shall Be

1 GOD	1 FAITH	1 Church
		Universe Custodian Guardians
Law - Giver Manifest		